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ANSVARLIG:  
SAKSBEH.: Sverre Johannessen 
 

Sak 19- 24/25 Godkjenning av innkalling 

 

Rettet opp deltakere i innkallingen. 

 

Sak 20- 24/25 Evaluering av årets SU – status, siste del av skoleåret og erfaringer til neste år 

- Vanskelig for møtedeltakerne å evaluere årets SU da flertallet av deltakerne var i sitt første møte. 

- Alle møtene ble satt opp på starten med tema for alle møtene. 

- I elevrådet ble det jobbet med elevundersøkelsen, det var en større sak. Mange mindre saker, som ikke 

ble så mye av. 

- Har tatt opp saker fra klasser og ønsker knyttet til kantinetilbudet. 

- Er eksamensperiode nå, så det er vanskelig å prioritere SU/ elevråd for 10. trinns representanten.  

 

Hvordan få til mer kontinuitet, bedre deltakelse og mer engasjement rundt SU? 

- Råd: Neste års siste møte kommer litt tidligere. Noen uker. 

- Anbefaling om å samle elevrådet om større tema i starten av året. Vanskelig å få kontinuitet når det er 

mye små tema. 

- Få saksliste tidligere slik at det er mulig å forberede seg  

- Viktig å ta opp saker i elevrådet som er knyttet til skolemiljø. Hærværk, brannalarmer, låste toaletter 

(som tiltak), mobbetall. Hva slags tiltak kan styrke skolemiljøet? Skolegensere, morsomme ting på 

skolen (Halloween, karneval, quiz aula, kahoot etc)?  

-  

 

 



  

 

 

Saksnr.: 10/1  Side 2 

Sak 21- 24/25 Saker fra elevråd 

- Spørsmål om hva skolens budsjett brukes til. Mesteparten brukes på lønn.  

- Vi så på budsjettet i skolens regnskapsprogram, Framsikt. Skolens driftsbudsjett er svært lite og har 

ikke så mye handlingsrom på hvordan det skal prioriteres.  

- Innspill fra elevrådet var et ønske om mer turer (friluftsliv), ekskursjoner (f.eks Holocaust senteret). 

- FAU stiller spørsmål om det er mulig å få til mer hvis foreldre bidrar litt. Synd hvis det er økonomi som 

begrenser muligheten til å gjennomføre turer.  

- Kommentar fra elevråd: Hvis lærere ikke er med så blir det en fritidsaktivitet, så det kan gjøre at litt av 

det faglige poenget med turen er borte. 

- På 9. trinn har en av klassene vært på noen klasseturer.  

- Lurt å fokusere på trivsel fra starten i 8. trinn, og dra på turer. Skape et godt miljø.  

 

Sak 22- 24/25 Saker fra FAU 

- Det kom brått på foreldrene at BRUK midlene var brukt opp. Her kunne det vært mer informasjon 

tidligere. 

- Mer informasjon om ordningen.  

- Viktig mer informasjon om digitale verktøy og en diskusjon rundt skolens prioriteringer. En sak som 

bør opp i SU også.  

- FAU jobber videre med opplegget synlige voksne. Går ute i nærmiljøet for å følge med og være tilstede 

der ungdom er. En ordning som ligner litt på natteravner, men lavterskel.  

- Elevrådet har ikke hørt om ordningen før, så det kan hende at FAU bør besøke elevrådet og informere 

litt. 

- Lars sender litt informasjon til Sverre som tar det videre til elevrådet. 

- NUS- dagen er et annet tema som FAU jobber med. Kongstanken er at alle skal bli litt bedre kjent. 

Utfordringen er at det er mange elever og foreldre, og at det er vanskelig å få til dette på starten av 

skoleåret. Det er vanskelig å finne en form, struktur og tid som kan funke bra. Hva kan fungere? 

- Elevrepresentantene synes tautrekking funket ganske bra. Noen tilbakemeldinger på at regler kunne 

vært satt opp tydelig på forhånd.  

- Elevrepresentant foreslår at det må tas hensyn til at 8. trinn er nye, og hvordan elevene på de andre 

trinnene kunne bidra. 

- FAU: Kan elevene fra elevrådet være med å bidra til en god NUS dag? 

 

 

Sak 23- 24/25 Saker fra politiker 

 

- Ny vara for politisk representant er valgt. 

 

 

Sverre Johannessen       14.05.2025 

 

 

Møtedatoer i SU skoleåret 2024-2025: 

 

Møte 1: Onsdag, 27.09.2023 

Møte 2: Tirsdag,  26.11.2024, kl.17.30-19.00 – tema skolemiljø og læring 

Møte 3: Torsdag, 06.02.2025, kl.17.30-19.00 – resultater fra elevundersøkelsen – evaluering og tiltak 

Møte 4: Onsdag, 14.05.2025, kl.17.30-19.00 – status, siste del av skoleåret og erfaringer til neste år 

 


